
Van: Marielys Roos >  

Verzonden: donderdag 21 maart 2024 13:46 

Aan: Griffie Bloemendaal  

Onderwerp: Van Eeghenschool uitbreiding 

 

Beste griffie, 
 
Nav de beantwoording de onderstaande vragen voor de commissie grondgebied 2 april as 
en daarbij ook het verzoek deze mail op de LIS te plaatsen: 
 
 

 De rel ontspringt niet ten oosten van de school maar op Groot Bentveld. De rel moet 
weer vrij worden gemaakt, duikers aangebracht enz. Althans, dat zou zo maar 
kunnen en daarover moet eerst onderzoek plaatsvinden. Second opinion dus waar 
wij om hebben gevraagd in de motie. Gaat de wethouder zonder onderzoek naar de 
rel bouwen in het gebied waar de rel loopt? Want een rel kan ook ondergronds lopen. 
Bouwen in een gebied met een rel is niet zonder risico en kan zelfs de problematiek 
van grondwater in dit deel van Aerdenhout verergeren. Wij wijzen de gemeente op 
de grondwaterzorgplicht. Bent u bereid eerst de second opinion af te wachten 
voordat u akkoord gaat met de bouwactiviteiten en geld ter beschikking stelt? 

 

 In het voorstel staat: Het beoogde effect is de capaciteit van de Van Eeghenschool in lijn 

brengen met het aanwezige (en toekomstige) leerlingenaantal. … 
De uitbreiding van de Van Eeghenschool is een zaak die al een aantal jaren loopt. Het betreft 
een relatief kleine uitbreiding (ca. 200 m2), maar aard/ligging van het gebouw maken 
uitvoering redelijk gecompliceerd. Dit is ook de reden dat er een aanvullend budget – 
bovenop de normvergoeding – beschikbaar is gesteld.  
Uitvoering heeft enige vertraging opgelopen vanwege een op verzoek van de gemeente 

uitgevoerd onderzoek naar gezamenlijke huisvesting van SAB en Van Eeghenschool op het terrein 
van laatstgenoemde school.  

De uitbreiding maakt het noodzakelijk enkele groepen tijdelijk elders te huisvesten. 
Noodlokalen zijn een optie. Medegebruik van bijv. de Vondelschool is dat echter ook; het 
schoolbestuur is hierop geattendeerd. Hierover wordt u te zijner tijd geïnformeerd. De intentie 
is om in de meivakantie te starten met de uitvoering. De werkzaamheden zouden dan rond de 
jaarwisseling ‘24/’25 moeten zijn afgerond. 
Vier vragen: 

1. Aard en ligging: wat wordt hiermee bedoeld? Eur 460.000 extra budget ivm de aard 
en ligging. We horen graag waarom dit zo is en wat dit consequenties heeft voor de 
bouw plus of de raad dit budget heeft goedgekeurd; 

2. Het leerlingenaantal van de Van Eeghenschool daalt van 213 naar 136. Waarom dan 
een uitbreiding?  

3. En wat gebeurt er met SAB? Komt SAB wel bij van Eeghenschool of bij de 
Vondelschool? 

 
4. Tot slot een technische vraag die voor 2 april beantwoord kan worden: kopie sturen 

van onderzoeksrapport SAB/Van Eeghenschool. 
 
Wij worden niet geïnformeerd over het uitvoeren van de motie over SAB en dat stelt ons 
zeer teleur. Keer op keer wordt er informatie niet tijdig of zelfs helemaal niet verstrekt. Wij 
vinden de uitgaven voor onderwijshuisvestiging een serieuze kwestie en het raakt alle 
scholen in onze gemeente en de financiële stabiliteit van Bloemendaal. Het is 
verbazingwekkend dat wij steeds opnieuw bevestigd zien dat het college niet een pas op de 
plaats maakt met investeringen en de uitgaven blijven stijgen enz totdat het IHP is 
vastgesteld. Het IHP is de basis op grond waarvan het debat hierover kan worden gevoerd 
in de raad.  



 
Mvrgr,  
Marielys Roos 
Hart voor Bloemendaal 
 
 
Van: Antwoord Gemeente Bloemendaal >  

Verzonden: donderdag 21 maart 2024 08:58 

Aan: Roos-Andriesse, Marielys > 

CC: Griffie Bloemendaal > 

Onderwerp: beantwoording vragen 

 

 

Geachte mevrouw Roos, 

 

U stelde technische vragen over de voorgenomen uitbreiding van de Tyo van Eeghenschool aan de 

Van Lennepweg. Hieronder en in de bijlage treft u onze antwoorden aan. 

 

Kun je ons toesturen het collegebesluit en het collegevoorstel met toelichting en motivering 
inzake uitbreiding Van Eeghenschool, zie: Gemeenteblad 2024, 100693 | Overheid.nl > 
Officiële bekendmakingen (officielebekendmakingen.nl). 
Het collegevoorstel met -besluit van 5 maart jl. is bijgevoegd. 
 
Daarbij dan ook de vraag: houdt het college rekening met de rel die over dat terrein loopt en 
de grondwaterproblematiek. Deze vraag graag separaat beantwoorden. De twee stukken 
ontvangt onze fractie graag voor as vrijdag. Het is belangrijk dat we dit met enige spoed 
ontvangen. 
De duinrel ontspringt aten oosten van de school. De uitbreiding vindt plaats aan de 
noordoostzijde ter plaatse van de huidige entree van de school. De uitbreiding heeft daarom 
geen effect op de duinrel. 
 
Vervolgvragen kunt u richten aan de griffie, GriffieBloemendaal@bloemendaal.nl 

Antwoorden op dit emailadres is niet mogelijk. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Namens burgemeester en wethouders 

Gemeente Bloemendaal 
023-5225555 | bloemendaal.nl | Bloemendaalseweg 158 | 2051 GJ | Overveen  
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